
PROTOKÓŁ Nr LIV/2022

z przebiegu LIV sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 30 września 2022 r.

od godziny 1200 do 1320 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

  Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

  Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrz Wyrzyska,

  Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy,

  Alina Chełkowska – Radca Prawny;

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

  Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji,

  Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Inni goście:

  Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

  Przewodniczący Zarządu Osiedli w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w okresie  międzysesyjnym,  w tym z  wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

6. Informacja  Burmistrza  o  przebiegu  wykonania  budżetu,  informacji  o  kształtowaniu  się

wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Wyrzysk  oraz  informacji  o  przebiegu  planu

finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze 2022 roku.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  utrzymania

czystości i porządku na terenie Gminy Wyrzysk;

2) ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu

świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
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nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

3) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej;

4) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas

nieoznaczony z dotychczasowym najemcą nieruchomości;

5) wyrażenia  zgody  na  obciążenie  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Wyrzysk

położonych w obrębie m. Wyrzysk i Polanowo służebnością przesyłu;

6) wyrażenia  zgody  na  nabycie  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  Gminy  Wyrzysk

nieruchomości położonej w Wyrzysku;

7) zajęcia  stanowiska  dotyczącego  propozycji  Komisji  Nazw  Miejscowości  i  Obiektów

Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji dotyczącej ustalenia

rodzaju miejscowości Bielawy Nowe;

8) zajęcia  stanowiska  dotyczącego  propozycji  Komisji  Nazw  Miejscowości  i  Obiektów

Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji dotyczącej ustalenia

rodzaju miejscowości Stefanowo;

9) zajęcia  stanowiska  dotyczącego  propozycji  Komisji  Nazw  Miejscowości  i  Obiektów

Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji dotyczącej ustalenia

rodzaju miejscowości Anusin;

10) zniesienia  formy  ochrony  przyrody  z  drzewa  wchodzącego  w  skład  alei  –  pomnika

przyrody;

11) zniesienia  formy  ochrony  przyrody  z  drzewa  wchodzącego  w  skład  alei  –  pomnika

przyrody;

12) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony;

13) zatwierdzenia projektu „Wsparcie aktywności społeczno-zawodowej w Gminie Wyrzysk” 

w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020;

14) zmieniająca  regulamin  określający  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy, wynagrodzenia

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz przyznawania nagród dla

nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę

Wyrzysk;

15) przekazania skargi według właściwości.

8. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym.

9. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

10. Wolne Głosy.

11. Zakończenie obrad.
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Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

W związku z koniecznością zwołania sesji nadzwyczajnej w dniu 26 września 2022 r.,  zmianie

uległ numer niniejszej sesji i obecnie jest to LIV sesja Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

14 radnych, tj. 93,3% ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy).

Ad 3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Następnie  zapytał,

czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś wnioski.

Nie wniesiono uwag.

Ad 4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

Przewodniczący Rady  poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w Biurze

Rady i była możliwość zapoznania się z ich treścią. W związku z powyższym zapytał, czy ktoś

z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu.

W związku  z  brakiem uwag  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia
protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 20 czerwca 2022 r.
W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W związku  z  brakiem uwag  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia
protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 7 lipca 2022 r.
W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
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ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W związku  z  brakiem uwag  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia
protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 8 sierpnia 2022 r.
W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  radni  otrzymali  sprawozdanie  

z  działalności  międzysesyjnej  Burmistrza  za  okres  od  czerwca  do  września  na  swoje  skrzynki

mailowe.  Mówczyni  chciałaby  je  jednak  uzupełnić.  Dnia  27  września  br.  Pani  Burmistrz

poinformowała, iż na zaproszenie Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Poznaniu wraz  

z Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku – Panią Hanną Łapacz

uczestniczyła w konferencji „Samorząd społecznie odpowiedzialny”. Konferencja była skierowana

do  przedstawicieli  i  przedstawicielek  wielkopolskich  gmin.  Podczas  tego  spotkania  nastąpiło

rozstrzygnięcie  konkursu  pod  nazwą  „Wielkopolska  otwarta  na  samorząd  społecznie

odpowiedzialny”.  W tym konkursie  pięć samorządów subregionu pilskiego,  a dokładniej  Urząd

Miasta Piła, Urząd Gminy Czarnków, Urząd Miejski w Wieleniu, Urząd Miejski w Wyrzysku oraz

Urząd  Miasta  i  Gminy  w  Szamocinie  otrzymały  wyróżnienia  za  dobre  praktyki  wspierania

ekonomii  społecznej.  Jak  podkreślono  podczas  spotkania,  te  praktyki  są  godne  naśladowania  

i stanowią inspirację dla kolejnych samorządów. Niniejszy konkurs dotyczył działań szczególnie dla

mieszkańców  chorych  i  wykluczonych.  Zadania  oceniane  przez  kapitułę  dotyczyły  działań

Ośrodków Miejsko-Gminnych oraz Ośrodków Pomocy Społecznej, które kierują swoje działania do

osób wykluczonych i potrzebujących. Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Wyrzysku

wraz  z  Spółdzielnią  Mieszkaniową  Nowe  Horyzonty  otrzymał  wyróżnienie.  Pani  Burmistrz
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podziękowała  Pani  Kierownik  Hannie  Łapacz  oraz  wszystkim  pracownikom  tej  placówki.

Realizowali oni wiele projektów, które były nakierowane na mieszkańców. W ramach tej ekonomii

społecznej powstała tężnia w Wyrzysku. Jest to jedyna tężnia, która działa w Powiecie Pilskim  

i  z  której  mogą  korzystać  wszyscy.  Jest  to  ogromne  wyróżnienie,  gdyż  nie  wszystkie  gminy

realizują  takie  projektu.  Następnie  mówczyni  poinformowała,  iż  tego  dnia  odbyło  się  jeszcze

spotkanie  w Osieku  nad  Notecią,  podczas  którego  mieszkańcy  decydowali  o  rozdysponowaniu

funduszu  sołeckiego.  W dniu  nastąpiło  również  otwarcie  ofert  na  zakup  energii  elektrycznej.

Gmina Wyrzysk znajduje się w wałeckiej grupie zakupowej. Przedstawiciele poinformowali, iż na

sprzedaż energii  wpłynęła tylko jedna oferta  od Enea S.  A. Analiza danych z otwarć przetargu

wskazuje,  iż  wałecka  grupa  zakupowa  otrzymała  najkorzystniejszą  ofertę  ze  wszystkich  grup,

których otwarcia ofert przypadały na okres sierpnia i września. Cena jest o wiele wyższa niż ta,

którą Gmina Wyrzysk ma obecnie.  Mówczyni  dodała,  że wzrosną nam bardzo mocno wydatki

bieżące, związane również między innymi z oświetleniem. Nadal trwa procedura przetargowa na

gaz, nie wspominając już o cenie węgla. Urząd czy Gmina ma te same ceny co mieszkańcy,więc to

są olbrzymie koszta. Pani Burmistrz podała, że wzrosną bardzo mocno wydatki bieżące, związane

również  między  innymi  z  oświetleniem.  Nadal  trwa  procedura  przetargowa  na  gaz,  nie

wspominając już o cenie węgla. Urząd czy Gmina ma te same ceny co mieszkańcy, więc są to

olbrzymie  koszta.  Jedna  megawatogodzina  na  oświetlenie  drogowe  w  tym  roku  kosztowała  

612,42 zł brutto. Na obiekty i lokale gminne, czyli szkoły, świetlice, MGOPS, JGK i inne, cena

wynosiła  tym  roku  655,59  zł  brutto.  Po  przetargu  na  oświetlenie  drogowe  dla  najniższej  ze

wszystkich grup zakupowych, cena za jedną megawatogodzinę wynosi 2029,50 zł,  a na lokale  

i obiekty cena wzrosła do 2361,60 zł.  W 2022 roku zgodnie z umową Gmina Wyrzysk zapłaci

łącznie za lokale i obiekty oraz oświetlenie drogowe kwotę 951.557,55 zł. W przyszłym roku, po

podwyżkach,  cena  wyniesie  2.354.477,08  zł.  Jest  to  wzrost  ceny  z  900.000,00  zł  prawie  do

2.500.000,00  zł.  Są  to  ogromne  koszta,  ale  tak  kształtują  się  ceny.  To  co  czeka  Gminę  

w najbliższym czasie nie jest ani łatwe, ani małe, ale na pewno będzie wymagało od nas wielu

wyrzeczeń. Dnia 28 września br. Pani Burmistrz uczestniczyła w zebraniu sołeckim w Gromadnie

dotyczącym podziału funduszu sołeckiego, a 29 września została podpisana umowa na przebudowę

i rozbudowę budynku świetlicy wiejskiej wraz z zagospodarowaniem OSP i zagospodarowaniem

terenu w Bąkowie. Był to trzeci przetarg na wykonanie tego remontu. Niestety, będą zrobione tylko

podstawowe  rzeczy,  czyli  termomodernizacja  budynku  poprzez  docieplenie  ścian  styropianem,

izolacja  przeciwwilgociowa,  ułożenie  nowej  papy  na  pokryciu  dachowym,  instalacja  sanitarna,

fotowoltaiczna i ogrzewanie z kotłownią wyposażoną w pompę ciepła. Wykonawcą wyłonionym 

w drodze przetargu został Zakład Ogólnobudowlany Waldemar Flak z Trzemeszna, który złożył

ofertę na kwotę 623942,00 zł. Na to zadanie pozyskano dofinansowanie z Rządowego Programu
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Wsparcia Gmin Popegeerowskich i Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Tego samego dnia

mówczyni wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Wyrzysku Panem Romanem Łuką i Radnym

Rady Miejskiej w Wyrzysku Panem Piotrem Belką, uczestniczyła w uroczystym podsumowaniu

inwestycji  termomodernizacji  budynku  warsztatu  terapii  zajęciowej  w  Liszkowie,  do  którego

uczęszcza  16  mieszkańców  Gminy  Wyrzysk.  Decyzją  Wysokiej  Rady  przeznaczono  wtedy

30.000,00 zł na wkład własny do projektu, który realizowała Gmina Łobżenica. Otrzymała ona  

z PFRON-u kwotę chyba około 1.600.000,00 zł. Wkład własny wynosił 60.000,00 zł, co zostało

podzielone po 30.000,00 zł  pomiędzy Gminę Wyrzysk oraz Gminę Łobżenica.  Ponadto,  Gmina

Łobżenica dołożyła się do remontu kotłowni, więc ich wkład własny wyniósł około 441.000,00 zł.

Natomiast w dniu dzisiejszym, o godzinie 9:00 odbyło się spotkanie Wójtów i Burmistrzów. Celem

tych spotkań jest  wypracowanie pewnych mechanizmów i wspólnych działań.  Pani Jagodzińska

powiedziała, że ustalane są wspólne działania, żeby mieszkańcy nie czuli, że jedni robią tak, a inni

inaczej.  Zadecydowano  o  tym,  że  żadna  z  sąsiednich  gmin  nie  będzie  zakładała  w  ramach

oszczędności  oświetlenia  ulicznego,  jeżeli  chodzi  o  Święta  Bożego  Narodzenia.  Symbolicznie

pojawi się choinka w Osieku nad Notecią i Wyrzysku, w tych miejscach, w których była zawsze.

Poza tym zostanie oświetlona choinka przy Urzędzie Miejskim w Wyrzysku. Wprowadza się także

oszczędności dotyczące wyłączania energii elektrycznej na obiektach sportowych, przy szkołach,

placach zabaw czy też przy innych obiektach świetlicowych. Jeżeli chodzi o Wyrzysk to nastąpi

wyłączenie prądu w tych miejscach, w których po godzinie 23.00 jest małe natężenie osób.

Przewodniczący  Rady  podziękował  Pani  Burmistrz  za  przedstawione  sprawozdanie.  Następnie

nawiązał do pierwszej z przedstawionych kwestii  i  pogratulował Pani Bogusławie Jagodzińskiej

oraz pracownikom Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku ich sukcesu.

Sprawozdanie Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  stanowi  załącznik  nr  4

do protokołu.

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu się

wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Wyrzysk  oraz  informacji  o  przebiegu  planu

finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze 2022 roku.

Przewodniczący Rady – Roman Łuka  poinformował, iż otrzymał dzisiaj opinię Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy

Wyrzysk za I półrocze 2022 roku i jest to opinia pozytywna.

Nie podjęto dyskusji.
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Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1)  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  utrzymania

czystości i porządku na terenie Gminy Wyrzysk;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  

w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyrzysk.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/514/2022,

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

2)  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
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komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/515/2022,

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

3) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej;

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska poinformowała,  iż  w  związku  z  przejściem  na

emeryturę pracownika Jednostki Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku oraz pracownika Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku, którzy byli członkami Społecznej Komisji

Mieszkaniowej  konieczne  było  dokonanie  zmiany  składu  osobowego.  Jako  nowych  członków

Komisji proponuje się Panią Karolinę Tryba – Nowak oraz Panią Monikę Korga.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus
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W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/516/2022,

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

4) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas

nieoznaczony z dotychczasowym najemcą nieruchomości;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej

umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym  na  czas  nieoznaczony  z  dotychczasowym  najemcą

nieruchomości.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/517/2022,

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

5)  wyrażenia  zgody  na  obciążenie  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Wyrzysk

położonych w obrębie m. Wyrzysk i Polanowo służebnością przesyłu;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  obciążenie

nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Wyrzysk  położonych  w  obrębie  m.  Wyrzysk  

i Polanowo służebnością przesyłu;. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/518/2022,

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

6)  wyrażenia  zgody  na  nabycie  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  Gminy  Wyrzysk

nieruchomości położonej w Wyrzysku;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego

zasobu nieruchomości Gminy Wyrzysk nieruchomości położonej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/519/2022,

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

7)  zajęcia  stanowiska  dotyczącego  propozycji  Komisji  Nazw  Miejscowości  i  Obiektów

Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji dotyczącej ustalenia

rodzaju miejscowości Bielawy Nowe;
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Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska poprosiła Panią Darię Stranz o wyjaśnienie kwestii

niniejszej uchwały oraz dwóch kolejnych.

Daria  Stranz  –  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Nieruchomościami,  Rolnictwa  i  Leśnictwa

poinformowała, iż w miesiącu lutym br. Rada Miejska w Wyrzysku podjęła uchwałę w sprawie

wystąpienia  z  wnioskiem  do  Ministra  Spraw  Społecznych  i  Administracji  za  pośrednictwem

Wojewody Wielkopolskiego o zmianę nazwy i  rodzaju miejscowości.  Zmiana nazwy dotyczyła

miejscowości Nowe Bielawy, gdzie nowa nazwa ma brzmieć Bielawy Nowe. Natomiast pozostałe

trzy miejscowości to Gleszczonek, który stanowił część wsi Glesno, Anusin stanowiący część wsi

Rzęszkowo  oraz  Stefanowo  stanowiące  część  wsi  Polanowo.  Wniosek  został  przekazany  do

Ministra Spraw Społecznych i Administracji celem jego rozpatrzenia. W dniu 7 września 2022 roku

do  Urzędu  Miejskiego  w  Wyrzysku  wpłynęła  opinia  Komisji  Nazw Miejscowości  i  Obiektów

Fizjograficznych przy Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i  Administracji.  Komisja  pozytywnie

zaopiniowała  zmianę  nazwy  miejscowości  z  Nowe  Bielawy  na  Bielawy  Nowe  oraz  rodzaju

miejscowości Gleszczonek na „Gleszczonek – wieś”. Natomiast negatywnie zaopiniowała zmianę

rodzaju miejscowości  Anusin i  Stefanowo proponując,  aby zamiast  rodzaju „wieś” wprowadzić

rodzaj  „osada”.  Jednocześnie  Ministerstwo  zwróciło  się  z  wnioskiem  do  Rady  Miejskiej  

w Wyrzysku o zajęcie stanowiska w niniejszej sprawie.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego propozycji

Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych  

i Administracji dotyczącej ustalenia rodzaju miejscowości Bielawy Nowe;. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/520/2022,

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
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8)  zajęcia  stanowiska  dotyczącego  propozycji  Komisji  Nazw  Miejscowości  i  Obiektów

Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji dotyczącej ustalenia

rodzaju miejscowości Stefanowo;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego propozycji

Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych  

i Administracji dotyczącej ustalenia rodzaju miejscowości Stefanowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/521/2022,

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

9)  zajęcia  stanowiska  dotyczącego  propozycji  Komisji  Nazw  Miejscowości  i  Obiektów

Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji dotyczącej ustalenia

rodzaju miejscowości Anusin;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego propozycji

Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych przy Ministrze Spraw Wewnętrznych  

i Administracji dotyczącej ustalenia rodzaju miejscowości Anusin.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/522/2022,

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

10)  zniesienia  formy  ochrony  przyrody  z  drzewa  wchodzącego  w  skład  alei  –  pomnika

przyrody;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zniesienia  formy  ochrony  przyrody  

z drzewa wchodzącego w skład alei – pomnika przyrody.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/523/2022,

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

11)  zniesienia  formy  ochrony  przyrody  z  drzewa  wchodzącego  w  skład  alei  –  pomnika

przyrody;

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zniesienia  formy  ochrony  przyrody  

z drzewa wchodzącego w skład alei – pomnika przyrody.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/524/2022,

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu

na czas nieoznaczony.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/525/2022,

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.
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13) zatwierdzenia projektu „Wsparcie aktywności społeczno-zawodowej w Gminie Wyrzysk” 

w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020;

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska poinformowała,  iż  Miejsko-Gminny  Ośrodek

Pomocy Społecznej w Wyrzysku w związku z konkursem ogłoszonym przez Wojewódzki Urząd

Pracy w Poznaniu chciałby przystąpić do projektu „Wsparcia aktywności społeczno-zawodowej  

w Gminie Wyrzysk”. Celem projektu jest aktywizacja społeczna siedemdziesięciu osób biernych

zawodowo  zagrożonych  ubóstwem  lub  wykluczeniem  społecznym,  aktywizacja  zdrowotna  

w zakresie wsparcia zdrowia psychicznego oraz wsparcie dietetyka, aktywizacja zawodowa w celu

dopasowania kwalifikacji  i  kompetencji  do potrzeb rynku pracy.  Całkowita  wartość projektu to

ponad  1.000.000,00  zł.  Natomiast  kwota  dofinansowania,  o  którą  będzie  ubiegał  się  Miejsko-

Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Wyrzysku  wynosi  ponad  850.000,00  zł.  Wszystkie

pozyskane środki przeznaczone są na działania skierowane dla mieszkańców, a jedynym wkładem

Gminy jest udostępnienie lokali szkoleniowych. 

Przewodniczący  Rady  –  Roman  Łuka powiedział,  że  bardzo  cieszy  fakt,  iż  Miejsko-Gminny

Ośrodek Pomocy Społecznej w Wyrzysku pod kierownictwem Pani Hanny Łapacz oraz głównym

nadzorem  Burmistrza  Wyrzyska  –  Pani  Bogusławy  Jagodzińskiej  bardzo  zabiega  o  środki

zewnętrzne. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  „Wsparcie

aktywności społeczno-zawodowej w Gminie Wyrzysk” w ramach Wielkopolskiego Regionalnego

Programu Operacyjnego na lata 2014 – 2020.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/526/2022,

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.
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O godz. 13:13 salę obrad opuścił radny Stefan Wełniak.

14)  zmieniająca  regulamin  określający  wysokość  oraz  szczegółowe warunki  przyznawania

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy, wynagrodzenia za

godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  oraz  przyznawania  nagród  dla

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wyrzysk;

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska poinformowała,  iż niniejszy projekt uchwały jest

związany  ze  zmianą  rozporządzenia  Ministra  Edukacji  Narodowej  w  zakresie  stopni  awansu

zawodowego,  co  przekłada  się  na przepisy  ustawy Karty  Nauczyciela  i  naliczaniu  określonych

dodatków. Zgodnie z ww. rozporządzeniem nie ma już „nauczyciela-stażysty”. W związku z tym, 

iż od jego wynagrodzenia były naliczane dodatki, należało dokonać zmian zgodnie z przepisami.

Nie ma już także pojęcia „opiekun stażu”, które zostało zastąpione pojęciem „mentor nauczyciela

początkującego”.  Pojawiła  się  także  propozycja  zmiany  stawki  obecnego  mentora  nauczyciela

początkującego z 60,00 zł na 120,00 zł. Niniejsza uchwała jest wywołana zmianą przepisów prawa.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej regulamin

określający  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków:  motywacyjnego,

funkcyjnego,  za  wysługę  lat,  za  warunki  pracy,  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wyrzysk. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
NIEOBECNI (2)
Krzysztof Bernard Bartkus, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  13  radnych  –  13  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/527/2022,

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu.
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O godz. 13:16 na salę obrad wrócił radny Stefan Wełniak.

14) przekazania skargi według właściwości;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego podczas posiedzeń

w dniach 26 i 27 września 2022 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przekazania skargi według właściwości.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, 
Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 
Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Bernard Bartkus

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LIV/528/2022,

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Opinie  komisji  Rady  Miejskiej  w Wyrzysku dotyczące  materiałów na LIV sesję  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku w dniu 30 września 2022 r. stanowią załącznik nr 21 do protokołu.

Ad  10.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Radny Ryszard Sell powiedział, iż w dniu 19 września br. na zaproszenie Pani Poseł Marty Kubiak

uczestniczył wraz z grupą radnych z klubu „Wspólnie dla Gminy” oraz Młodzieżową Radą Miejską

w  Wyrzysku  w  wyjeździe  do  Sejmu  do  Warszawy.  Wycieczka  była  bardzo  udana.  Radny

podziękował  za  pomoc  w  organizacji  Pani  Bogusławie  Jagodzińskiej  oraz  dyrektorom  szkół,  

z których wywodzą się młodzi radni. Następnie Pan Sell złożył podziękowania ww. grupie radnych

Rady Miejskiej w Wyrzysku za zasponsorowanie obiadu dla wszystkich uczestników. 

Ad 11. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.
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Krystyna  Gwizdowska  –  sołtys  wsi  Bąkowo wyraziła  swoje  zadowolenie  i  skierowała  słowa

podziękowania do Wysokiej Rady za przychylność i zaangażowanie w sprawie remontu świetlicy

we wsi Bąkowo. Podkreśliła również, że fundusze które zostały zgromadzone na remont świetlicy

będą mogły być wykorzystane w tym właśnie celu.

Ad 12. Wolne głosy.

Radny Stefan Wełniak zwrócił się do Pana Przewodniczącego Rady z pytaniem odnośnie tego, kiedy

na sesje Rady Miejskiej będą zaproszeni Radni Rady Powiatu i Sejmiku Wojewódzkiego. 

Przewodniczący  Rady  Roman  Łuka odparł,  że  po  dłuższej  przerwie  w  pierwszej  kolejności

rozpoczął  od  zapraszania  przedstawicieli  mieszkańców  Gminy  Wyrzysk  tj.  sołtysów  oraz

przewodniczących  Zarządu  Osiedli.  Wyraził  również  chęć  zaproszenia  Radnych  Rady  Powiatu

i Sejmiku  Wojewódzkiego  w  niedalekiej  przyszłości.  Na  zakończenie  zwrócił  się  z  prośbą

o zadawanie  pytań  i  dyskusję  na  sesjach  w  sprawie  nurtujących  pytań  dotyczących  wspólnoty

samorządowej  Gminy  Wyrzysk.  Podkreślił,  że  żadne  pytanie  nie  pozostanie  bez  odpowiedzi,

a zainteresowane osoby mogą otrzymać wypisy z protokołów.

Ad 13. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 13:20 Przewodniczący Rady

zamknął LIV sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Protokół sporządziła:
Patrycja Lewandowska
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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